
Kłobuck, dnia 25 sierpnia 2022 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 9/2022 

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:40 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 
10. Mateusz Woźniak 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 10.08.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 8/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 10.08.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 



Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2022. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radny M. Wojtysek zapytał, z czego wynika zwiększenie środków na zadanie „Przebudowa i 
rozbudowa odcinka ul. Witosa w Kłobucku Polski Ład”-385 000,00? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, iż na mapach nie został zewidencjonowany istniejący 
przepust okularowy, w związku z tym nie było go również na projekcie technicznym 
przebudowy. Przepust pełnił funkcję odprowadzania wód od strony ul. Szkolnej i Długiej. Na 
prośbę i wniosek mieszkańców przepust pozostawiono, jednak obecny jego stan nie nadaje się 
do użytku i wymaga zbudowania na nowo. Budowa nowego przepustu przyczyni się również 
do odprowadzenia wody z odcinak ul. Cielebana. Poruszył kwestię zalewania przepompowni. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2022.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 



Mateusz Woźniak 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Kłobuck w 
2022 roku oraz spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska zapytała, ile gmina ma: nowego kredytu; zobowiązań z dotychczas 
zaciągniętych kredytów? 

Skarbnik K. Trzepizur saldo kredytów na 30 czerwca wynosi 13 850 000,00 zł, spłaty 
przewidziane na rok 2022, które będą pokryte z kredytu bieżącego roku to 1 726 600,00 zł. 
Gmina spłaciła w tym roku 753 600,00 zł. Na ten rok jest planowane zaciągnięcie kredytu w 
kwocie 9 141 719,56 zł. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Kłobuck w 2022 
roku oraz spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
407/XL/2022 z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2022. 
 
Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
407/XL/2022 z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na rok 2022.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
8. Informacja na temat pozyskanych środków zewnętrznych do budżetu Gminy Kłobuck 
w pierwszym półroczu 2022 r. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski przedstawił informację.  

Radna E. Kotkowska zapytała, czemu w informacji nie ma zadania dotyczącego odcina drogi 
ul. Mickiewicza i Ogrodowej.  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że informacja zostanie dodana do zestawienia. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał o pkt 13 dotyczący zakupu sceny mobilnej. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że z uwagi na zły stan techniczny obecnej sceny i coraz 
większą ilość organizowanych iwentów, gmina planuje zakup nowej. Celem pozyskania  
środków, złoży wniosek w ramach konkursu LGD „Zielony Wierzchołek Śląska”. Koszt 
zakupu sceny mobilnej to ok. 230 000 zł. 

Radna E. Kotkowska zapytała o wymianę pieca w PG nr 4. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że zakupiono piec na pelet. Odniósł się do sytuacji 
dotyczącej zakupu opału dla placówek. Gmina potrzebuje zakupić ok. 150 ton ekogroszku i 
kilkanaście ton miału na ten cel. Prowadzone są rozmowy, aby zakup był bezpośrednio od 
kopalni. Nawiązał do problemów ciepłowni w Kłobucku. Poinformował, ze firma Calor 
wystąpiła do gminy o pożyczkę na zakup opału. Odniósł się do wzrostu kosztów dotyczących 
oświetlenia ulic, opału, płacy minimalnej.  

9. Sprawy różne. 
 
Radna E. Kotkowska zgłosiła brak oświetlenia na ul. Wieluńskiej. Zapytała o inwestycje 
zewnętrzne na terenie gminy oraz o farmy fotowoltaiczne. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że wojna i inflacja wstrzymały pewne działania. Ma 
być podpisane porozumienie z nowym inwestorem. Wyjaśnił, iż w perspektywie czasu efekty 
rozwoju gospodarczego powinny się pojawić. W temacie dotyczącym farm fotowoltaicznych 
poinformował, że podmioty składają wnioski jednak nie mają podpisanych umów z Tauronem 
o przyłączenie się, co stanowi problem. Nawiązał do uchwały dotyczącej przystąpienia do 
klastra energii. Wyjaśnił działalność spółdzielni energetycznej, możliwości pozyskania 
środków na produkcję energii zarówno na działanie prosumenckie -dotyczące mieszkańców 
jak i na rzecz samorządu.  

Radny J. Batóg odniósł się do problemu dotyczącego zakupu opału.  



Radny T. Wałęga zapytał, czy gmina pochyliła się nad tematem dotyczącym instalacji 
dopalania spalin w piecach? 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że piece w placówkach zostały wymienione i nie ma 
potrzeby montowania takich urządzeń. 

Radny M. Cieśla poruszył temat dotyczący obwodnicy Kłobucka. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że obwodnica Kłobucka jest wpisana na liście 
rezerwowej i jest szansa na jej realizację. 

Radny J. Kulej uważa, że obwodnica tylko dla Kłobucka jest nieporozumieniem. 

Burmistrz J. Zakrzewski nie zgodził się z wypowiedzią radnego. Wyjaśnił, że powstanie 
obwodnicy ma na celu uruchomienie terenów inwestycyjnych za Kłobuckiem oraz odciążenie 
miasta od ciężkiego tranzytu. 

Radny T. Wałęga jest za tym aby obwodnica powstała, jednak nie widzi przesłanek do jej 
realizacji-nawiązał do listy rezerwowej.  

Radna E. Kotkowska zapytała, czy jest możliwa zmiana przebiegu obwodnicy?  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że celem jest, aby była jak najmniej uciążliwa dla 
mieszkańców. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Marcin Wojtysek 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


